

100

Benjamin Tankersley

Frank by the Seashore

I've been photographing Frank Pappozzi aka 'Frank DeVille' since we met in high school in the Washington DC suburbs. Growing up, he spent his summers in Seaside Heights NJ and continues to work there every summer on the boardwalk performing magic.

Seaside Heights is special to me having spent so many summers there visiting Frank. After the town was devastated by Hurricane Sandy in October of 2012, I was relieved to hear that Frank's family's home in nearby Lavallette survived and that he'd be returning to work the boardwalk again. These images span ten years of documenting Frank and the town as well as how the aftermath of Hurricane Sandy has affected them both.

.....

J'ai commencé à photographier Frank Pappozzi, alias 'Frank DeVille', quand nous nous rencontrâmes au lycée dans la banlieue de Washington DC. En grandissant, il passait ses étés à Seaside Heights, dans le New Jersey et aujourd'hui continue d'y travailler comme magicien sur l'esplanade chaque été. Seaside Heights est un endroit spécial pour moi. Après que la ville fut dévastée par l'ouragan Sandy en octobre 2012, j'ai été soulagé d'apprendre que la maison de la famille de Frank, dans la ville voisine de Lavallette, avait survécu et qu'il allait bientôt retourner travailler sur la promenade. Ces images couvrent dix ans de documentaire sur Frank et la ville, ainsi que la façon dont l'ouragan Sandy les a touchés.



















